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Protokół Nr XXX/2021 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 6 grudnia 2021r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 15.30. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: 

https://www.youtube.com/channel/UCMeLNRjrwEXMSDKKHsN28tg/live  

Ad. 1.Otwarcia nadzwyczajnej sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

          Pani Maria Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję 

radnych, Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy i wszystkich obecnych na sali.  

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

          otwarcia obecnych jest 13 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi do przekazanego porządku obrad. Radni nie  

          wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Nowelizacja budżetu Gminy Pierzchnica na 2021r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad.4. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

           Gminy na rok 2021. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o informację na temat 

wprowadzanych zmian w budżecie. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że jak było sygnalizowane 

na ostatniej sesji zaszła konieczność zwiększenia środków finansowych. Po otwarciu ofert na 

zadania inwestycyjne polegające na przebudowie dróg, a chodzi o drogę Osiny Lizawy oraz 

drogę w Górkach, są to zadania dofinansowywane z Funduszu Dróg Samorządowych, brakuje 

środków i zachodzi konieczność dołożenia środków na drogę Osiny Lizawy 440 tys. zł to będą 

środki zabezpieczone w budżecie w roku 2022. Na drogę w Górkach brakuje kwota 300 tys. zł.  

 Burmistrz powiedział, że przetarg był ogłoszony na 3 drogi, była też droga w 

Skrzelczycach tylko, że tam po przetargu kwota mieści się w budżecie, bo tam nie ma w 

obmiarze podbudowy drogi i to spowodowało, że koszty są mniejsze. Powiedział, że trzeba 

zaryzykować i wziąć, bo są przyznane dotacje i jeżeli nie zwiększy się budżetu na te zadania to 

dotacje przepadną. Nie ma żadnej gwarancji, że w przyszłym roku będzie dofinansowanie na 

te drogi. Mówił, że droga Osiny Lizawy 700 mb koszt wykonania 1 mln 400 tys. zł 

dofinansowanie 830 tys. zł pozostała część z budżetu gminy. Droga Górki – Zaborze koszt 550 

tys. zł dotacja z Urzędu Wojewódzkiego 270 tys. zł  i droga w Skrzelczycach koszt 300 tys. i 
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dotacji jest 60%. Łącznie koszt będzie wynosił ponad 2 mln zł  i ponad 2 km dróg będzie 

wykonane. Po analizie ze Skarbnikiem stwierdzili, że trzeba zwiększyć budżet i podpisać 

umowy. Żeby skorzystać z dotacji to do 15 grudnia trzeba podpisać umowy i dostarczyć 

podpisane umowy z wykonawcami. Żeby podpisać umowy z wykonawcami trzeba mieć 

zabezpieczone środki w budżecie. Termin realizacji dróg jest czerwiec przyszłego roku.  

Poinformował radnych, że zostały otwarte oferty na odbiór odpadów w roku 2022. 

Wpłynęły dwie oferty, jedna dotychczasowego  operatora, który odbierał odpady i druga 

pojawiła się oferta nowego podmiotu Eko-Kwiat. To jest firma z Górna, która od kilku lat działa 

Od 4-5 lat obsługuje gminę Daleszyce, gminę Górno. Wygrali przetarg w Bielinach  i u nas ich 

oferta jest korzystniejsza. Oferty są w tej chwili sprawdzane. Najważniejsze jest to, że jeśli 

pójdzie wszystko pomyślnie to nie będzie konieczności podwyższania opłat za śmieci w 2022 

roku.  

Radna Kamila Adamczyk zapytała z czego będzie trzeba zrezygnować w przyszłym 

roku żeby dołożyć do tych dróg, czy są już jakieś plany z czego trzeba będzie zrezygnować. 

Odnośnie odbioru odpadów zapytała czy są opinie o tej firmie, bo dotychczasowa firma 

zabiera wszystko. Skoro różnica w cenie nie jest duża pomiędzy firmami, a później mieszkańcy 

mogą mieć większe problemy z odbiorem odpadów. 

Burmistrz poinformował, że odnośnie inwestycji drogowych na razie nie przewiduje się 

żadnych rezygnacji z zadań zaplanowanych w projekcie budżetu. To są środki, które były 

przewidziane na uzupełnienie zadań w przyszłości do przetargów. 

Odnośnie przetargu na odbiór odpadów komunalnych powiedział, że nie można tego traktować 

uznaniowo. Przetarg określa pewne ramy, firma musi spełniać kryteria i warunek cena, 

częstotliwość odbioru odpadów odpowiednia. Nie można oceniać czy biorą wszystko czy nie 

biorą. Obywatel musi stosować się do zasad i firma ma segregowane odpady odbierać. Jeśli 

chodzi o opinię to zasięgał opinii w Daleszycach u Burmistrza. Gmina korzysta kilka lat z tej 

firmy i nie mieli żadnych problemów. Pracownicy, którzy w Szczecnie mieszkają, którzy jakby 

na co dzień mają do czynienia mówią, że nie mieli żadnych sytuacji, że dwa lub trzy dni są 

śmieci nie odbierane. Powiedział, że cena za odpady komunalne też ma swoją wagę dla 

mieszkańców. 

Po dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych  

i  za było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXX/62/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

         w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-

2036. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o informację o wprowadzanych zmianach. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany 

wynikają z uchwalonych przed chwilą zmian w budżecie gminy oraz jest  zmniejszenie dotacji 

z budżetu państwa  o kwotę 136 zł wprowadzona zarządzeniem Burmistrza 30 listopada br. 
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Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych  

i  za było 13 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXX/63/2021 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział  

           i zamknęła trzydziestą sesję Rady Miejskiej w Pierzchnicy.  

W związku z nadchodzącymi świętami złożyła wszystkim  życzenia zdrowia, spokoju, radości 

i rodzinnych świąt. 

Sesja zakończyła się o godzinie 15.45. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

       (-) Maria Łopatowska 

 

 


